
 

Tel 電話: (852) 3917 7700 
Fax 傳真: (852) 2546 0561 
Website 網址: https://www.pori.hk 
Address 地址: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong 
香港灣仔駱克道 53-55號恆澤商業大廈 3樓 

 

 採訪邀請  
 

香港民研發布會：「我們香港人」、 
「公民社會贊助計劃」及特首民望調查 

 
香港民意研究所之香港民意研究計劃 (香港民研) 將於明天舉行發布會，屆時將會公布以下三
項調查結果： 
 
1) 「我們香港人We Hongkongers」 倡導計劃的最新滾動民調。調查日期包括 10月 22至 28
日，部份題目如下： 

 
o Q1：社會上有意見認為警方喺 7.21事件同黑社會合作。你有幾贊成或者反對呢種講法？ 
o Q2：社會上有意見認為警察之中混入咗中國公安或者武警。你有幾相信呢種講法？ 
o Q3：有市民發起改變消費習慣，例如藉杯葛或支持個別品牌或者商店嚟表達對《逃犯
條例》修訂風波嘅立場。你有幾支持或者反對呢種做法？ 

o Q4：社會上有意見認為如果特區政府唔能夠保障香港人權，香港人應該向國際社會求
助。你有幾贊成或者反對呢種講法？ 

o Q5：有市民發起不合作運動，例如堵塞交通同埋罷工等，藉此促使政府回應訴求。你
有幾支持或者反對呢啲不合作運動？ 

o Q6：社會上有意見認為警方在 831太子站有打死人，你有幾贊成或者反對呢種講法？ 
o Q7：警方水炮車在星期日(10月20日)向尖沙嘴清真寺外向南亞人及記者噴射藍色水劑，
後來由特首連同警務處長向清真寺道歉。你認為仲有冇需要追究事件既成因或者責任？ 

 
2) 由市民透過公民社會贊助計劃委託進行的題目：「你贊唔贊成香港獨立？」 

 
3) 香港民研定期發放之特首及特區政府民望 
 
歡迎派員採訪或贊助上述所有調查，每題港幣八千元，贊助人士可以優先獲得結果。發布會上，

客席評論員將會演繹結果，詳情如下： 
 
日期： 2019年 10月 29日 (星期二) 
時間： 下午 2時 30分 
地點： 灣仔駱克道 53-55號恆澤商業大廈 3樓 # 
講者： 香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀 
 香港民意研究所數據科學經理 戴捷輝 
 嶺南大學文化研究系教授 陳清僑 
 香港浸會大學學生 方嘉誠 
 
查詢：請致電 3917 7700聯絡李小姐或彭小姐。 
 
2019年 10月 28日 
 
# 由於本大廈地下正進行翻新工程，正門出口現已關閉，請按附件中指示經後門進入大廈，不便之處，敬
請原諒。  
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 Press Invitation  
 

HKPOP Press Conference: Surveys on “We Hongkongers”,  
“Civil Society Sponsorship Scheme” and Popularity of CE 

 
Hong Kong Public Opinion Program (HKPOP) under the Hong Kong Public Opinion Research Institute 
(HKPORI) will hold a press conference tomorrow, where HKPOP will announce the following three survey 
results: 
 
1) Latest rolling survey of “We Hongkongers我們香港人” Initiative covering October 22 to 28, with 

questions including: 
o Q1: There are views in the society saying the 7.21 incident involved collusion of the Police Force and 

triads. How much do you agree or disagree with this view? 
o Q2: There are views in the society saying there are Chinese People’s Police or People’s Armed Police 

Force in the Police Force. How much do you believe in this view? 
o Q3: Some people initiated changes in consumption patterns, such as boycotting or supporting selected 

brands or shops to express their views toward the anti-extradition law protests. How much do you 
support or oppose such behavior? 

o Q4: There are views in the society saying Hong Kong people should seek help from the international 
community if the SAR government could not safeguard human rights in Hong Kong. How much do 
you agree or disagree with this view? 

o Q5: Some people initiated a non-cooperation movement, which involved actions such as blocking 
traffic and going on strike, to push the government to respond to their demands. How much do you 
support or oppose the non-cooperation movement? 

o Q6: There are views in the society saying some people were beaten to death by the police in Prince 
Edward station on 31 August. How much do you agree or disagree with this view? 

o Q7: A police truck armed with water cannons shot blue-dyed liquid at South Asians and journalists 
outside the mosque in Tsim Sha Tsui on Sunday (October 20). The Chief Executive and the 
Commissioner of Police apologized to the mosque afterward. Do you think the cause of the incident 
needs to be looked into or people be held accountable? 

 
2) A citizen-sponsored question via the Civic Society Sponsorship Scheme: “Do you agree to Hong Kong 

becoming independent?” 
 

3) HKPOP’s tracking surveys on the popularity of Chief Executive and SAR Government 
 
Media are invited to send representatives to attend the press conference and to sponsor any of the 
above-mentioned surveys, at $8,000 per question. All sponsors will receive the results in advance. At the press 
conference, honorary commentators will interpret the results. Details are as follows:  
 
Date:  October 29, 2019 (Tuesday) 
Time:  2:30pm  
Venue:  3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai # 
Speakers: Robert Chung  President and CEO, Hong Kong Public Opinion Research Institute 
 Edward Tai  Data Science Manager, Hong Kong Public Opinion Research Institute 
 Stephan Chan  Professor, Department of Cultural Studies, Lingnan University 
 Torres Fong  Student, Hong Kong Baptist University 
 
For details, please contact Miss Lee or Miss Pang at 3917 7700. 
 
October 28, 2019 
# The front entrance at ground floor of SPA Centre has been closed due to maintenance works. Please follow the 
instructions on the appendix to enter the building via the rear entry. We are sorry for any inconvenience caused. 
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